
*9990  

אישה בשבילי זה להיות מי שאני באמת, ולאהוב 
את זה, בדיוק כמו שאני עם החוזקות והחולשות  

כזאת , אנושית. 
להיות אישה בשבילי זה להילחם על מה שראוי 
בעיניי, ועל מה שאני מאמינה בו. גם אם אף 
אחד מסביבי לא. האמת הפנימית היא המצפן .

יום האישה בשבילי זה יום של עוצמה ! כמו 
נשים אחרות ,בעבר לא הזדהיתי באופן מיוחד 
עם היום הזה, הרגשתי שאנחנו מספיק חזקות 
ולא צריכות יום העצמה מיוחד כדי לזכור זאת. 
אך ההיסטוריה מלמדת שהיו ימים שבהם היינו 
צריכות לבקש אישור כדי להיות חזקות מרשימות 
ומצליחות, לכן מבחינתי יום האישה הוא יום שבו 
אנחנו מראות ומפגינות את העוצמות שלנו, את 
הדרך שפילסנו בעבודה קשה, כי אנחנו צריכות 

להוכיח יותר מאחרים את הכישורים שלנו. 

יפה טבג'ה
י"ור אגודת הסטודנטיות 
והסטודנטים -המכללה 

האקדמית אשקלון

אני רוצה להזכיר לנשים המדהימות שהכרתי 
בחיי, ולנשים שעוד אכיר: יום עוצמה נשית 
שמח! אתן חזקות , מדהימות , טובות, כישרוניות  
עוצמתיות , יפות וטובות בדיוק כפי שאתן. יש 
משפט מוכר מהסרט המצוייר של הקוסם מארץ 
עוץ" “תמיד היה לך את הכח יקירתי, אבל היה 

עלייך ללמוד את זה בעצמך”

אז אחרי שלמדנו את הכוח שטמון בנו בואו 
נפרוץ מגיע לנו - ההיסטוריה גם תעיד על כך!
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